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Útěk 43 opic z laboratoře v Jižní Karolíně: Záměr, nebo
nehoda? Co na nich kromě covidu testovali?
Biozbraně? Smrtící viry jako z filmu 12 opic? Chce
snad zločinec Fauci ještě něco stihnout před nástupem
Trumpa a Kennedyho?

protiproud.info/zdravi/8314-utek-43-opic-z-laboratore-v-jizni-karoline-zamer-nebo-nehoda-co-na-nich-krome-
covidu-testovali-biozbrane-smrtici-viry-jako-z-filmu-12-opic-chce-snad-zlocinec-fauci-jeste-neco-stihnout-pred-
nastupem-trumpa-a-kennedyho.htm

23. 11. 2024

Tisk článku

Michael Nevradakis přichází se zprávou o útěku opic z ostře
střežené laboratoře v USA, kde kromě nebezpečných covidových
"vakcín" zřejmě testují na primátech i biologické zbraně - což nejen
připomíná historku o "úniku" covidu z netopýra, ale také "předpověď"
z thrilleru 12 opic - jak bývá v Holywoodu zvykem...

Z labarotoře v jižní Karolíně uteklo na začátku listopadu 43
infikovaných opic. To samozřejmě vyvolává obavy nejen místních
obyvatel. Ty jsou den ze dne silnější nejen proto že několik
"uprchlíků" se stále nepodařilo chytit, ale i proto, že se stále tají, jaké
konkrétní pokusy se na nich dělaly.

My dodáváme, že současně není jasné, zda opičí útěk byl
nedopatřením a nehodou - nebo záměrem. A při tom člověku maně
vytane na mysli vzpomínka na holywoodský thriller 12 opic z roku
1995 o skupině, která po světě rozšíří laboratorně vyrobený smrtící
virus. Holywood si vždy rád hrál s "předpovědí" v podobě sci-fi
snímků, které se po nějakém čase staly realitou. Podobně jako
"konspirační teorie". 

Takže co se to právě nyní v Americe stalo?

Útěk 43 opic z laboratoře Alpha Genesis

https://protiproud.info/zdravi/8314-utek-43-opic-z-laboratore-v-jizni-karoline-zamer-nebo-nehoda-co-na-nich-krome-covidu-testovali-biozbrane-smrtici-viry-jako-z-filmu-12-opic-chce-snad-zlocinec-fauci-jeste-neco-stihnout-pred-nastupem-trumpa-a-kennedyho.htm
https://protiproud.info/autor/michael-nevradakis-.htm
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Nejde o nějakou bezvýznamnou laboratoř, mimo jiné tam měl
probíhat i výzkum experimentálních genových injekcí. Může i
tentokrát jít o výzkum, který by byl využit pro „plandemii 2,0“, ve
které by jen pohádku o netopýrovi nahradil příběh o opicích?

Čtyři opice zůstávají stále kdovíkde, ostatní se podařilo pochytat.
Útěk vyvolal otázky o možném ohrožení veřejného zdraví, laxním
zabezpečení výzkumných laboratoří a povaze výzkumu
prováděného v Jižní Karolíně a v podobných zařízeních v USA.

Opice makak Rhesus utekly 6. listopadu. Podle ABC News již v
zařízení v minulosti došlo k narušení bezpečnosti a bylo pod
intenzivním dohledem, včetně výzev k vyšetřování Kongresem. Útěk
opic podnítil obavy, že by primáti mohli šířit nemoci v místní
komunitě.

Je třeba také upozornit, že laboratoř Alpha Genesis letos obdržela
federální granty ve výši 19 milionů dolarů – 160 % nárůst proti roku
2021 a celkem 109,2 milionů dolarů z federálního financování. Velká
část finančních prostředků šla právě na výzkum zahrnující pokusy na
primátech. Alpha Genesis spravuje „Monkey Island“, kde žije 3300
primátů.

POJĎME SE PORADIT!

https://abcnews.go.com/amp/US/escaped-monkeys-alpha-genesis-investigation/story?id=115856024
https://apnews.com/article/monkeys-escape-alpha-genesis-south-carolina-75c9607fcf656cf770bfa66839d7fcf4
https://abcnews.go.com/US/43-primates-loose-south-carolina-town-after-escaping/story?id=115605428
https://abcnews.go.com/amp/US/escaped-monkeys-alpha-genesis-investigation/story?id=115856024
https://www.usaspending.gov/recipient/e820aef7-a2fb-8237-71cf-227b0463e901-P/latest
https://www.usaspending.gov/recipient/e820aef7-a2fb-8237-71cf-227b0463e901-P/all
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PPTV v pondělí 25. 11. 2024 od 18:00 vysílá v přímém
přenosu pravidelnou poradu šéfredaktora Protiproudu s
"tvrdým jádrem" nepodvolených.

Témata určují čtenáři a diváci svými dopisy, otázkami a
komentáři jak k aktuálnímu dění nejen v politice, tak k
obecnějším otázkám a problémům, jež určují náš (viditelný i
neviditelný) svět.

Nejprve testy na covid - a co teď?

Opice byly použity při preklinickém testování „vakcíny“ proti Covidu
19. Podle ABC News jsou primáti často používáni v biomedicínském
výzkumu kvůli jejich genetickým, anatomickým, fyziologickým a
behaviorálním podobnostem s lidmi.

Internistka a epidemioložka, odbornice na biologické války Dr. Meryl
Nass pro The Defender uvedla, že Národní institut pro alergie a
infekční nemoci, dříve vedený Dr. Anthony Faucim, provozuje opičí
laboratoře ve svém ústředí v Bethesdě v Marylandu, výzkumné
zařízení Fort Detrick ve Fredericku, (Maryland) a  Rocky Mountain
Laboratories v Hamiltonu v Montaně.

„Alpha Genesis také poskytuje výzkumníkům po celé zemi biologické
produkty a materiály z nehumánních primátů, včetně séra, plazmy,
krve a vzorků tkání z široké škály výzkumných druhů,“ uvádí se na
webových stránkách společnosti. „Výzkumní pracovníci soukromé
společnosti pomohli vyvinout několik terapeutických léků a vakcín,
včetně těch proti Covid - 19 ,“ uvedla ABC News.

Veterinární lékařka a konzultantka pro veřejné zdraví Dr. Gail
Hansen uvedla pro The Defender: „Primáti jsou často používáni jako
součást posledních fází vývoje předtím, než může testování
postoupit do testů na lidech, což zahrnuje vakcíny proti Covidu a
další nemocech.“

NAPĚTÍ SE STUPŇUJE. CO DĚLAT?

https://childrenshealthdefense.org/defender/
https://www.amazon.com/Real-Anthony-Fauci-Democracy-Childrens/dp/1510766804
https://childrenshealthdefense.org/defender/gerald-parker-gain-of-function-research-biosafety-house-hearing/
https://www.niaid.nih.gov/about/rocky-mountain-laboratories
https://www.alphagenesisinc.com/primate-bioproducts-1
https://childrenshealthdefense.org/defender_category/covid/
https://www.researchgate.net/profile/Gail-Hansen
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V rozhovoru Petra Hájka s významnou postavou "hnutí
odporu" Markem Obrtelem jsme 9.11. otevřeli novou kapitolu
vzájemné pomoci nepodvolených v pořadu Noční hlídka o
základních aspektech sebeobrany nás a našich blízkých,
protože na stát rozhodně nemůžeme spoléhat - chceme-li v
očekávaných krizích přežít

Vše potřebné naleznete na stránkách Sebeobrany v Protiproudu:
 https://sebeobrana.protiproud.info

Vakcína jako válečná zbraň

Francis Boyle, JD, Ph.D., expert na biologické zbraně, který
vypracoval zákon o biologických zbraních proti terorismu z roku
1989, řekl The Defender, že „vědci“ tradičně používají primáty „k
výzkumu, vývoji a testování účinnosti útočných biologických
válečných zbraní.“ „S pomocí reverzního inženýrství a související
biotechnologie se pokoušejí vyrobit experimentální ‚vakcínu‘ pro
biologickou válečnou zbraň, kterou právě vyrobili pomocí primátů,“
řekl Boyle. „Experimentální ‚vakcína‘ je často stejně nebezpečná
jako samotná biologická válečná zbraň.“

Alpha Genesis obdržela v roce 2020 sedm grantů souvisejících s
Covid-19 v celkové výši 8,91 milionu dolarů, včetně smluv
souvisejících s vývojem vakcíny proti Covidu. „Makakové rhesus,

https://protiproud.info/politika/8283-porada-s-plukovnikem-mudr-obrtelem-jaky-bude-svet-s-trumpem-nejsme-ted-jeste-blize-valce-hle-uz-i-lejnova-nas-pripravuje-na-nejhorsi-proc-co-udelat-aby-nas-jen-tak-snadno-nedostali-byt-pripraven-nocni-hlidka-preziti-v-praxi.htm
https://sebeobrana.protiproud.info/
https://law.illinois.edu/faculty-research/faculty-profiles/francis-boyle/
https://www.congress.gov/bill/101st-congress/senate-bill/993/text
https://projects.propublica.org/coronavirus-contracts/vendors/alpha-genesis-inc
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druh blízce příbuzný lidem, pokud jde o fyziologii a imunitní
odpověď, byli primárními subjekty používanými při preklinickém
testování vakcíny Covid - 19,“ řekl epidemiolog Nicolas Hulscher.

„Covid-19 je primární případ,“ uvedl Boyle v e-mailu. „Covid - 19 je
útočná biologická válečná zbraň se ziskovými vlastnostmi, která
unikla z čínského virologického institutu ve Wu-chanu. Potom
pomocí této experimentální biotechnologie mRNA vyrobili „vědci“
experimentální „vakcínu,“ která není ani bezpečná, ani účinná, ale
existenciálně nebezpečná pro lidské bytosti.“

Sasha Latypova, bývalá výkonná ředitelka farmaceutického
průmyslu, pro The Defender řekla, že v případě vakcíny Pfizer-
BioNtech Covid-19 „byly opice použity k posouzení, zda vakcíny
proti covidu způsobí zhoršení onemocnění namísto prevence
onemocnění.“ „Výzkum zisku funkce , který zahrnuje genetickou
změnu organismu za účelem posílení jeho biologických funkcí,
potenciálně včetně jeho přenositelnosti, se běžně provádí pomocí
primátů,“ řekl Brian Hooker, Ph.D., hlavní vědecký ředitel CHD.

MIMOŘÁDNÁ VĚC PRO ZDRAVÍ I POMOC PROTIPROUDU!

Zdraví v protiproudu: Po návratu z Číny: Vzácné byliny. Kořen síly a
energie. Víc než jen podpora při léčbě rakoviny. Jak na menopauzu?
Čtyřka pro zhubnutí. Každý máme dvě imunity. Jak si srovnat

https://protiproud.info/zdravi/8264-po-navratu-z-ciny-vzacne-byliny-koren-sily-a-energie-vic-nez-jen-podpora-pri-lecbe-rakoviny-jak-na-menopauzu-ctyrka-pro-zhubnuti-kazdy-mame-dve-imunity-jak-si-srovnat-organismus-maly-velky-zazrak-sebeobrana-nejcennejsiho.htm
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organismus. Malý velký zázrak. Sebeobrana nejcennějšího

Daniel Fiala informuje o unikátních novinkách, které právě přivezl
z Číny a jež výrazně obohatí rejstřík možností pro prevenci a
podporu léčby nejen v případě fatálních nemocí, ale obecně při
naší sebeobraně zdraví a životů

NOVÉ SUPERPOTRAVINY A ZÁZRAČNÉ HOUBY SUPRAMEDEX
objednávejte zde

Byly opice infikovány biologickými zbraněmi?

„Opice byly a budou s největší pravděpodobností i nadále používány
ve výzkumu v laboratořích po celém světě,“ řekl Hooker. „To je
extrémně znepokojivé kvůli podobnosti mezi opicí a lidskou
fyziologií. Obavy ještě doplňuje sklon k únikům z laboratoře, včetně
opic, které z laboratoře uniknou.“ Nassová si myslí, že je nejvyšší
čas zeptat se, k čemu se tato zvířata používají. „Jestliže se má
provádět výzkum zaměřený na biologická válku, o kterém se všichni
dříve domnívali, že je nezákonný podle Úmluvy o biologických
zbraních z roku 1975, možná je čas říci ‚Už dost‘,“ uvedla Nassová.

Latypová vyjádřila skepsi, že výzkum lze úspěšně provádět. „Ale to,
čeho lze dosáhnout, může být stále nebezpečné. Vytvářejí
biochemické jedy. Vytvářejí také falešné příběhy o pandemiích,
přivádějí lidi ke strachu a sebedestruktivnímu chování, včetně
očkování mRNA.“

Hooker řekl The Defender, že patogeny používané výzkumníky
zaměřenými na zisk funkce jsou typicky zoonotické, takže přenos z
opice na člověka by mohl být pravděpodobný. „Tyto uprchlé opice
mohly být záměrně infikovány extrémně nebezpečnými útočnými
biologickými zbraněmi a jejich souvisejícími experimentálními
‚vakcínami‘, což by mohlo být totéž,“ řekl Boyle. „Všechny tyto
uprchlé opice představují vážné riziko pro veřejné zdraví pro okolní
komunitu.“

https://protiproud.info/zdravi/8264-po-navratu-z-ciny-vzacne-byliny-koren-sily-a-energie-vic-nez-jen-podpora-pri-lecbe-rakoviny-jak-na-menopauzu-ctyrka-pro-zhubnuti-kazdy-mame-dve-imunity-jak-si-srovnat-organismus-maly-velky-zazrak-sebeobrana-nejcennejsiho.htm
https://fkp.supramedex.eu/cs/porders/l8yzrc2
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NEPŘEHLÉDNĚTE!

Rozhovor Petra Hájka s výjimečnou osobností české (a již i
světové) "alternativní" zdravotní scény Jiřím Černotou přináší
další možnosti při sebeobraně našeho zdraví a životů

V pořadu Zdraví v Protiproudu se kromě jiného dozvíte o
unikátních novinkách ve vývoji a produkci fascinujících zcela
přírodních prostředků na posílení těla i ducha - včetně dosažení
praktické dlouhověkosti.

 Bezplatný účet u BEWITu pro nezávazný přístup ke slevám si
můžete vytvořit zde. Výrobky BEWIT si lze také prohlédnout
i zakoupit zde. Nákupem přes tyto odkazy pomůžete nejen sobě,
ale i další existenci Protiproudu

Bezpečné laboratoře neexistují

Podle Hansenové mohou laboratorní opice šířit nebezpečné
patogeny na lidi: „Opice starého světa, stejně jako makakové, mají
často virus B – Herpes virus B, Herpesvirus simiae, méně závažné
onemocnění u subhumánních primátů, ale s 80% úmrtností u lidí.
Dokonce i lidé, kteří přežijí, mají často vážné zdravotní následky.
Přenáší se slinami, kousnutím a škrábanci.

https://youtu.be/QliptymKrP8
https://www.mybewit.com/r/protiproud
https://bewit.love/?i=protiproud
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Neexistuje žádná vakcína, která by tomu zabránila, a žádná
specifická léčba. „Teoreticky se hepatitida A, tuberkulóza, chřipka,
RSV, rotavirus a rubeola mohou přenést z makaků na lidi, ale
obvykle jsou to opice, které od nás tyto nemoci dostanou. Mohou
onemocnět stejnými bakteriálními chorobami jako my… a také
několika parazitárními chorobami.“

Karl Jablonowski, Ph.D., hlavní vědecký pracovník pro CHD, řekl
The Defender, že při přezkoumání pouze zdokumentovaných útěků
najdete infikované laboratorní pracovníky, kteří nejsou v karanténě,
nesprávné patogeny podávané nesprávným zvířatům s nevhodnými
izolačními opatřeními, infikované a uprchlé laboratorní myši, které
nebyly nikdy nalezeny, a těchto 43 uprchlých opic. „Tato porušení
nejsou výjimkou,“ řekl Jablonowski. „Neexistuje nic takového jako
nepropustné výzkumné zařízení.“

Chtěli stihnout "únik" před nástupem Kennedyho?

Bezpečnostní obavy přiměly zástupkyni Nancy Mace (RS.C.) k
odeslání dopisu NIH a americkému ministerstvu zemědělství (USDA)
na začátku tohoto měsíce, ve kterém vyjádřila „velmi naléhavé obavy
týkající se federálního dohledu nad Alpha Genesis.“ Mace řekla, že
dlouhodobé pokusy o odchyt všech primátů vystavují zvířata a lidi
riziku:

„Mnoho lidí se obávalo, zda primáti, kteří utekli, byli nebo nebyli
nemocní nebo zda na nich byly testovány biologické zbraně. …
Spousta lidí měla obavy z toho, že zařízení je chovným zařízením.
Obávají se také testování, které tam probíhá.“

NEUNIKLO VÁM JAK NA SEBEOBRANU PROTI VLÁDNÍM
ZLOČINŮM?

https://mace.house.gov/media/press-releases/congresswoman-nancy-mace-launches-inquiry-usda-and-nihs-oversight-alpha
https://abcnews.go.com/amp/US/escaped-monkeys-alpha-genesis-investigation/story?id=115856024
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Debatou Petra Hájka s bývalým ministrem financí Vlastimilem
Tlustým a expertem na zlato Robertem Vláškem jsme 13.11.
přinesli další část nového pořadu Noční hlídka, který
nepodvoleným otevřel úplně nové možnosti sebeobrany před
zfialovělým státem, jenž nás zotročuje a bere nám nejen
základní občanské svobody (slova a projevu na čelném místě),
ale bezostyšně nám různými cestami krade i naše peníze a
majetky.

Mnozí naši čtenáři, diváci, příznivci a podporovatelé se již ke
své spokojenosti s námi nalodili na "záchrannou archu", mnozí
ale ještě nevědí, jak na to.

Přitom stačí napsat svůj kontakt na adresu:

zlato@protiproud.info

„Po celá léta Alpha Genesis dostávala federální granty a dolary
daňových poplatníků a přitom soustavně porušovala zákony na
ochranu zvířat a vystavovala veřejnost nebezpečným útěkům,“
napsala Maceová ve svém dopise. „NIH a USDA musí zintenzivnit
dohled a zajistit, aby obyvatelé Jižní Karolíny nenesli riziko
nedbalosti této laboratoře.“ Dopis žádá NIH a USDA, aby její
kanceláři poskytly úplný brífink, včetně úplného rozpisu aktivních

https://protiproud.info/politika/8292-zlato-z-babicciny-sklenice-nasi-predci-to-vedeli-statu-nelze-verit-nestoudny-rozpocet-nase-dane-bankam-vystoupit-ze-zlodejskeho-systemu-100-000-z-nas-to-uz-udelalo-lzice-a-esusy-bude-prset-polevka-skutecna-sebeobrana-v-praxi.htm
https://protiproud.info/politika/8292-zlato-z-babicciny-sklenice-nasi-predci-to-vedeli-statu-nelze-verit-nestoudny-rozpocet-nase-dane-bankam-vystoupit-ze-zlodejskeho-systemu-100-000-z-nas-to-uz-udelalo-lzice-a-esusy-bude-prset-polevka-skutecna-sebeobrana-v-praxi.htm
mailto:zlato@protiproud.info
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smluv a inspekcí v Alpha Genesis, dokumentace komunikace s
laboratoří o nedávném útěku opic a okamžitých nápravných opatření
k zlepšení dohledu a bezpečnosti v laboratoři.

Právník Booyle, který dříve zastupoval obyvatele sídlících u
biologických laboratoří, uvedl, že místní občané bydlící poblíž
zařízení Alpha Genesis by měli dostat odpovědi o povaze tam
prováděného výzkumu, včetně toho čím byly uprchlé opice
infikovány.

To by zřejmě zajímalo více lidí, neboť zkušenosti z pohádky o
netopýrovi z Wu-chanu ukazují, že právě takovými úniky jako byl ten,
na začátku listopadu v Jižní Karolíně, začínají uměle zkonstruované
pandemie, které ještě více utáhnou šrouby a použijí se jako politické
zbraň proti nepodvoleným.

To je dnes zvlášť aktuální v době po zvolení Trumpa, který do
administrativy jmenoval osobnosti, které se chtějí umělým
pandemiím využívaným globalisty jako byl covid nebo chystané opičí
neštovice postavit. Robert Kennedy se tím jako ministr zdravotnictví
rozhodně zabývat bude.

Jen aby už nebylo pozdě.

Zdroj.

https://childrenshealthdefense.org/defender/new-covid-strain-risky-gain-of-function-research/
https://childrenshealthdefense.org/defender/south-carolina-escaped-monkeys-disease-spread-biolabs/
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na hlavní stranu

https://protiproud.info/

